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Zápisnica 

31. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

12. decembra 2022 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Ročný plán úloh 

2.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Aplikovať vlastný, funkčný vnútorný 

systém založený na princípe primárnej zodpovednosti za kvalitu, ktorý je z obsahového 

hľadiska v súlade s ustanoveniami, kritériami a požiadavkami zákona o zabezpečovaní 

kvality vysokoškolského vzdelávania,  štandardov a metodiky na vyhodnocovanie 

štandardov vydanými Slovenskou akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo, ako aj 

štandardov a usmernení na zabezpečovanie kvality v Európskom priestore 

vysokoškolského vzdelávania 

Aktuálne záležitosti 

2.2 Vnútorný systém - aktuálne informácie o príprave na podanie žiadosti o posúdenie 

vnútorného systému a k periodickej hodnotiacej správe za rok 2022 

2.3 Návrh Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

 Ročný plán úloh 

 3.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Realizovať dotazníkové prieskumy v 

zmysle štandardov SAAVŠ pre vnútorný systém a štandardov pre študijné programy 

3.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Podporovať rozvoj kompetencií 

pedagogických a nepedagogických zamestnancov ponukou celoživotného vzdelávania 

3.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Pokračovať v aktívnej spolupráci so 

Študentskou radou TU, študentskými organizáciami TU a Univerzitným pastoračným 

centrom a zabezpečovať ich podporu, ako aj podporovať športové vyžitie a voľnočasové 

aktivity študentov 

3.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Podporovať činnosť Centra podpory 

študentov a na základe podnetov a potrieb študentov rozširovať počet jeho aktivít 

3.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Pokračovať vo vytváraní štandardného 

prostredia pre uchádzačov o štúdium a študentov so špecifickými potrebami 

3.6 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Pokračovať v podpore činnosti 

Univerzity tretieho veku a rozvíjať jej aktivity 

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

 Ročný plán úloh 

Aktuálne záležitosti 
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5. Rozvoj a informačné systémy 

 Ročný plán úloh 

 5.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Vypracovanie projektovej 

dokumentácie pre rozšírenie a modernizácia   Univerzitnej knižnice TU 

5.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Implementovať prepojenie spisovej 

služby a podateľne s portálom verejnej správy (Slovensko.sk) na TU 

5.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - V súlade s plánom obnovy 

hardvérových zariadení na rok 2020 a s finančným limitom vo Fonde informačnej 

štruktúry a služieb realizovať výmenu morálne zastaralej a opotrebovanej techniky v 

serverovniach TU 

5.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Preskúmať podmienky spracúvania 

údajov o absolventoch  univerzity v súlade so zákonom o VŠ, Naradením GDPR a 

preveriť technické a finančné možnosti vytvorenia nového modulu v MAIS 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

 Ročný plán úloh 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - ERASMUS+ mobility - prichádzajúce 

a odchádzajúce mobility pre program KA103 a KA107 

6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Digitalizácia programu ERASMUS+ - 

prechod na online Learning agreements 

6.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Obnovovanie bilaterálnych zmlúv a 

aktívne vyhľadávanie nových partnerov (príprava cca 50-80 zmlúv) 

6.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Zviditeľňovať vzdelávacie, výskumné, 

študentské, športové, kultúrne a duchovné aktivity prostredníctvom komunikačných 

kanálov TU. 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

7.1 Návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora č. 13/2021 o zabezpečení stravovania 

zamestnancov Trnavskej univerzity v Trnave 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

 Ročný plán úloh 

 8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Pokračovať v aktívnej účasti TU v      

 rankingu U_Multirank podporovaného Európskou komisiou 

Aktuálne záležitosti 

9.   Rozličné 

 

Bod 1 

 

 31. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU a ospravedlnil neprítomnosť 

prof. ThLic. Miloša Lichnera, SJ, D.Th., prorektora pre vonkajšie vzťahy,  ako aj neprítomnosť 

JUDr. Zuzany Nevolnej, PhD., prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len 
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„prorektorka pre vzdelávanie“). Rektor univerzity oboznámil členov KR TU s navrhnutým 

programom a požiadal ich o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, 

ako bol uvedený v pozvánke.  

 

Bod 2 

 

2.1 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Aplikovať vlastný, funkčný vnútorný systém založený na princípe primárnej zodpovednosti za 

kvalitu, ktorý je z obsahového hľadiska v súlade s ustanoveniami, kritériami a požiadavkami 

zákona o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania,  štandardov a metodiky na 

vyhodnocovanie štandardov vydanými Slovenskou akreditačnou agentúrou pre vysoké 

školstvo, ako aj štandardov a usmernení na zabezpečovanie kvality v Európskom priestore 

vysokoškolského vzdelávania. Ako konštatoval, táto úloha sa prelína aj s nasledujúcim bodom 

rokovania. Rektor univerzity uviedol, že univerzita sa blíži ku koncu jednej z kľúčových etáp 

budovania vlastného vnútorného systému a po zasadnutí Rady pre vnútorné hodnotenie kvality 

vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „RVHK“), ktoré sa 

bude konať 15.decembra 2022, bude môcť odoslať žiadosť o posúdenie súladu vnútorného 

systému univerzity na Slovenskú akreditačnú agentúru pre vysoké školstva (ďalej len 

„SAAVŠ“). Týmto krokom sa zavŕši jedna namáhavá etapa a univerzitu bude následne čakať 

ďalší náročný proces posudzovania zo strany SAAVŠ. 

 

UZNESENIE KR TU 1/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Aplikovať vlastný, funkčný vnútorný systém založený na princípe primárnej 

zodpovednosti za kvalitu, ktorý je z obsahového hľadiska v súlade s ustanoveniami, 

kritériami a požiadavkami zákona o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania,  

štandardov a metodiky na vyhodnocovanie štandardov vydanými Slovenskou 

akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo, ako aj štandardov a usmernení na 

zabezpečovanie kvality v Európskom priestore vysokoškolského vzdelávania. 

Z: prof. Bílik 

2.2 

 V nasledujúcom bode sa KR TU zaoberalo bodom Vnútorný systém - aktuálne 

informácie o príprave na podanie žiadosti o posúdenie vnútorného systému a k periodickej 

hodnotiacej správe za rok 2022. V tomto bode odovzdal rektor univerzity slovo riaditeľke 

Oddelenia pre analýzy a stratégie v oblasti zabezpečovania kvality TU (ďalej len „riaditeľka 

oddelenia pre kvalitu“), aby informovala členov KR TU, v akom stave je príprava žiadosti 

o posúdenie vnútorného systému. Riaditeľka oddelenia pre kvalitu poďakovala za slovo 

a informovala členov KR TU, že príprava žiadosti je vo finálnom štádiu s predpokladom 

zaslania dňa 15. decembra 2022. Uviedla, že žiadosť sa podáva elektronicky prostredníctvom 

informačného systému SAAVŠ. Súčasťou žiadosti bude priložený dokument s názvom  

Vnútorná hodnotiaca správa vnútorného systému TU. Táto tzv. implementačná správa  je 

v procese schvaľovania a to pred posledným krokom, čiže schválením v RVHK. Ako ďalej 

informovala,  implementačná správa bude predložená aj  v anglickom jazyku, jej preklad je 



4 
 

zabezpečený v rámci realizovaného projektu Inovovanie vnútorného systému zabezpečovania 

kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave. Prílohou žiadosti je okrem 

implementačnej správy zoznam študijných programov zoznam habilitačných konaní 

a inauguračných konaní, Ďalšími povinnými prílohami sú hlavné vnútorné predpisy univerzity 

z oblasti zabezpečovania kvality, a tiež súbor ukazovateľov kvality, konkrétne vnútorná 

smernica Indikatívne ukazovatele zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave 

a Periodická hodnotiaca správa TU za rok 2021. 

UZNESENIE KR TU 2/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o príprave na podanie žiadosti o 

posúdenie vnútorného systému a k periodickej hodnotiacej správe za rok 2022. 

Z: prof. Bílik 

 

 V rámci tohto bodu informovala riaditeľka oddelenia pre kvalitu  o návrhu riešenia 

spôsobu hodnotenia študijných programov v zmysle vnútorného predpisu o študijných 

programoch Pravidlá tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia kvality študijných programov 

Trnavskej univerzity v Trnave, ktorý pripravili spoločne s prorektorkou pre vzdelávanie ako 

predsedníčkou RVHK a dekanom TF ako podpredsedom RVHK.  

S cieľom odstránenia termínovej nekompatibility hodnotenia procesov vnútorného systému 

a hodnotenia študijných programov ide o takýto návrh: 

1) hodnotiace obdobie ŠP a HIK je akademický rok, 

2) hodnotenie každého študijného programu, a to buď Priebežnou periodickou hodnotiacou 

správou ŠP (každoročne) alebo Vnútornou hodnotiacou správou ŠP (1x za 3 roky, resp. za 

obdobie, ktoré zodpovedá perióde štandardnej dĺžke štúdia), sa predkladá v termíne do konca 

marca a to ako súčasť Periodických hodnotiacich správ fakúlt. 

Členovia KR TU súhlasili s tým, aby hodnotiace obdobie ŠP a HIK bol akademický rok a pri 

otázke termínov vyjadrili súhlas s marcovým termínom.  

  

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu informovala, že pre účel priebežného periodického 

hodnotenia študijného programu zatiaľ nie je formulár, takýto návrh formuláru pripravuje, 

pričom popísala členom KR TU jeho štruktúru, ktorá obsahuje informácie ako napríklad 

uvedenie nedostatkov, návrhy na zlepšenie, plán činnosti na nasledujúce obdobie a iné. Od 

dekanky PdF zaznela otázka, či bude vo formulári navrhnutých aj päť kľúčových indikátorov. 

Riaditeľka oddelenia pre kvalitu poďakovala za otázku a vysvetlila, že formulár bude mať 

priestor na otvorené odpovede pre osobu zodpovednú za študijný program, kde si bude uvádzať 

vlastné údaje podľa potreby. Slovo si vzal aj rektor univerzity, ktorý dodal, že tento priestor si 

fakulta nadefinuje sama podľa toho, čo potrebuje. Riaditeľka oddelenia konštatovala, že 

štruktúra formuláru je navrhnutá tak, aby preukazovala, že každý študijný program je 

pravidelne raz za rok priebežne hodnotený, a že podkladom pre hodnotenie je nezávislá 

hodnotiaca správa zo strany RVHK. Návrh formulára bude postupne vytvorený aj pre HIK, kde 

sú odlišné postupy. Riaditeľka oddelenia pre kvalitu zároveň predložila vytlačený návrh novej 

štruktúry centrálneho úložiska, ktorý rozdala medzi členov KR TU. Tento návrh vysvetlia 

s tým, že  štruktúra úložiska je vytvorená tak, aby bola prehľadnejšia pre osoby, ktoré do 

úložiska vstupujú, ako aj pre samotných hodnotiteľov zo SAAVŠ. KR TU vzalo na vedomie 

informácie riaditeľky oddelenia pre kvalitu. 
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2.3 

 V nasledujúcom bode sa KR TU zaoberalo návrhom Štatútu TU, ktorý zdôvodnil rektor 

univerzity ako jeho predkladateľ. Ako uviedol, už pri predložení Dodatku č. 3 Štatútu TU na 

schválenie avizoval, že pracovná skupina, ktorú vymenoval, pracuje na návrhu nového Štatútu 

TU tak, aby bol k dispozícii do konca kalendárneho roka a aby tým neboli ovplyvnené dôležité 

procesy na univerzite, ako sú voľby dekana. Rektor univerzity doplnil, že pracovná skupina 

pracovala v zložení zástupcu z PF, dekanky PdF, právničky univerzity a koordinátorom 

pracovnej skupiny bol dekan TF. Pracovná skupina spoločne s rektorom univerzity dospela 

k návrhu, ktorý bol členom KR TU predložený na prerokovanie. Návrhom Štatútu TU sa 

zaoberalo aj Grémium rektora TU, ktoré rozhodlo, že odporúča rektorovi univerzity predložiť 

návrh na rokovanie KR TU v tejto podobe. Rektor univerzity konštatoval, že v stanovenej 

lehote neboli k predloženému návrhu doručené žiadne pripomienky, ale dekanka PF krátko pred 

rokovaním KR TU zaslala pripomienky, ktorými sa KR TU bude zaoberať. Niektoré 

pripomienky boli technického charakteru, niektoré obsahového, a členovia KR TU si ich 

postupne prešli. Pripomienky dekanky PF sa týkali najmä článkov Komisia pre podnety, Školné 

a poplatky spojené so štúdiom na univerzite, Fakulta, Voľba dekana fakúlt a iné. Pozmeňujúce 

návrhy si členovia KR TU vydiskutovali, niektoré boli prijaté a niektoré boli z rokovania 

stiahnuté. Pozmeňujúci návrh odznel aj pri článku Poradné orgány rektora, pri ktorom nenašli 

členovia KR TU zhodu ani na predošlom rokovaní. Diskusia medzi členmi KR TU vznikla pri 

ods. 3, ktorý hovorí, že rektor môže vymenovať do funkcie člena Grémia rektora, ako aj odvolať 

z tejto funkcie, dočasne aj ďalšie osoby, ktoré sa významným spôsobom podieľajú na 

uskutočňovaní predmetu činnosti univerzity. Dekanka PF vysvetlila, že s prihliadnutím na 

dôležitosť tohto orgánu, ide o vágne a neurčité ustanovenie, z ktorého nie je zrejmé, aký počet 

osôb môže rektor univerzity vymenovať, aké podmienky musia tieto osoby spĺňať a na aké 

obdobie môžu byť vymenované. Zároveň vyslovila obavu, že pri takto nastavenej formulácii, 

môže prísť pri inom vedení univerzity k tomu, že takýto členovia na zasadnutiach KR TU úplne 

prehlasujú akademických funkcionárov. S týmto tvrdením sa stotožnili viacerí členovia KR TU, 

najmä niektorí dekani fakúlt. Rektor univerzity vysvetlil, že inšpiráciu hľadal aj v štatútoch 

iných univerzít, kde sú tieto právomoci rektora nastavené rôzne. Zároveň doplnil, že nie je 

vhodné upierať v štatúte univerzity práva rektorovi univerzity, aj keď rozumie obavám členov 

KR TU. Dekan TF vysvetlil členom KR TU, že ide o poradný orgán rektora a nie o orgán 

univerzity, ktorý vydáva rozhodnutia. Taktiež vyjadril svoj názor, aj z pozície emeritného 

rektora, že s pozmeňujúcim návrhom nesúhlasí a rektorovi univerzity by sa nemalo upierať 

takéto právo, obzvlášť, keď predložený materiál navrhuje zachovanie všetkých právomocí 

fakúlt, tak ako to bolo doteraz. Pretože ani po dlhej diskusii neprišlo k zhode medzi členmi KR 

TU, rektor univerzity navrhol hlasovať o dvoch protichodných návrhoch. 

 

UZNESENIE KR TU 3/31-12122022 

KR TU schvaľuje ponechať formuláciu čl. 18 ods. 3 návrhu Štatútu TU v predloženom 

znení „rektor môže vymenovať do funkcie člena Grémia rektora, ako aj odvolať z tejto 

funkcie, dočasne aj ďalšie osoby, ktoré sa významným spôsobom podieľajú na 

uskutočňovaní predmetu činnosti univerzity.“ 

Z: prof. Bílik 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 1 

proti: 7 

zdržal sa: 2 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo schválené. 

 

Následne rektor univerzity navrhol kompromisné riešenie a dal členom KR TU hlasovať 

o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 4/31-12122022 

KR TU schvaľuje upraviť formuláciu čl. 18 ods. 3 návrhu Štatútu TU nasledovne: „rektor 

môže vymenovať do funkcie člena Grémia rektora bez práva hlasovať, ako aj odvolať 

člena Grémia rektora z tejto funkcie, dočasne aj ďalšie osoby, ktoré sa významným 

spôsobom podieľajú na uskutočňovaní predmetu činnosti univerzity“. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 8 

proti: 0 

zdržal sa: 2 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

 

 Ďalšia diskusia medzi členmi KR TU vznikla pri znení preambuly návrhu Štatútu TU. 

Dekan TF vysvetlil členom KR TU, že žiadny bod v návrhu jej znenia, nie je v rozpore 

s princípmi, ktoré univerzita vyznáva. Rektor univerzity sa priklonil k návrhu úpravy 

formulácie preambuly tak, aby nevyvolala žiadnu ideologicko-etickú diskusiu. Doplnil, že sa 

chce vyhnúť možným dezinterpretáciám, ktorých bolo na univerzite za posledné mesiace už 

niekoľko. Predseda AS TU vyjadril názor, že text preambuly vníma ako jednostranne zameraný 

a nie je to text verejnej vysokej školy, ktorý by si mohli osvojiť všetci študenti a pedagógovia, 

preto navrhol prerobiť jej znenie tak, aby sa v nej mohli nájsť všetci. Členovia KR TU sa 

dohodli na úprave znenia: „považuje ľudský život a dôstojnosť ľudskej osoby za nedotknuteľné 

hodnoty, obhajuje právo na ochranu života človeka od jeho počatia až po prirodzenú smrť“, na 

vypustení formulácie „od jeho počatia až po prirodzenú smrť“, a taktiež sa zhodli na doplnení 

princípov otvorenosti, transparentnosti, nediskriminácie, rovnosti šancí, etických princípov vo 

výskume aj vzdelávaní a slušnosti. Taktiež zaznel návrh, aby preambula nebola koncipovaná 

cez odrážky, ale ako súvislý text, s čím členovia KR TU súhlasili. Rektor univerzity dal členom 

KR TU hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 5/31-12122022 

KR TU schvaľuje pozmeniť znenie preambuly návrhu Štatútu TU, zapracovať princípy 

otvorenosti, transparentnosti, nediskriminácie, rovnosti šancí, etických princípov vo 

výskume aj vzdelávaní a slušnosti, ako aj upraviť formálnu stránku preambuly. 
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Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

 Pretože si členovia KR TU prešli všetky pripomienky k návrhu Štatútu TU a ďalšie už 

na rokovaní neodzneli, dal rektor hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 6/31-12122022 

KR TU schvaľuje návrh Štatútu TU  s pripomienkami, ktoré odzneli na rokovaní KR TU 

dňa 12. decembra 2022. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o rokovaní na ministerstve školstva so štátnym tajomníkom rezortu ministerstva školstva o 

financovaní projektov, ktoré majú byť kryté z plánov obnovy a o možnostiach integrácie 

vysokých škôl, ktorého sa zúčastnil spoločne s rektorkou UCM. Ako uviedol, ministerstvo 

školstva upozornilo na určité možnosti integrácie vysokých škôl, hovorilo sa aj o časových 

parametroch plnenia, kde sa zhodli, že nie je možné dosiahnuť integráciu dvoch alebo viacerých 

univerzít do marca 2026, pretože ide o komplikovaný proces, 

- o prebiehajúcich webinároch k spomínaným výzvam, na ktorých sa zúčastnila kvestorka 

univerzity, 

- o ankete ministerstva školstva pre rektorov s otázkou, či by vysoké školy mali záujem 

o integráciu spôsobom konzorcií. Ako rektor uviedol, za univerzitu odpovedal v dvoch 

stupňoch. V prvom upozornil na fakt, že pokiaľ ide o konzorciá, tak na Slovensku je len jedno 

zaregistrované konzorcium vysokých škôl, Konzorcium U10+ a pokiaľ je zo strany 

ministerstva školstva záujem financovať konzorciá, malo by sa začať práve týmto existujúcim 

konzorciom. Druhým stupňom odpovede bol zámer dvoch trnavských vysokých škôl 

opierajúcich sa o projekt Univerzitný klaster Trnava, 

- o pripomienke 30. výročia Slovenskej rektorskej konferencie, ku ktorému sa konalo 

slávnostné zasadnutie, 
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- o návrhu rozpočtu z ministerstva školstva, o ktorom bude bližšie informovať kvestorka 

univerzity. Rektor univerzity skonštatoval, že návrh je upravený aj o pripomienky k metodike, 

ktoré podala naša univerzita, 

- o zaslaných návrhoch na kandidátov do Správnej rady TU (ďalej len „SR TU“) z ministerstva 

školstva, kde už predseda Akademického senátu (ďalej len „AS TU“) naplánoval verejné 

vypočutie navrhnutých kandidátov na členstvo v SR TU. Pri tomto bode odovzdal rektor 

univerzity slovo predsedovi AS TU.  

 Predseda AS TU informoval členov KR TU, že hneď ako prišli nominácie z ministerstva 

školstva, zvolal s navrhnutými kandidátmi stretnutie, kde si dohodli termín verejného 

vypočutia. Kompromisný dátum vyšiel práve na 13. decembra, v súvislosti s čím sa začal 

proces príprav, najmä technického zabezpečenia. Ako uviedol, pri verejnom vypočutí bude 

možné klásť otázky kandidátom aj online formou a oboznámil členov KR TU s časovým 

harmonogramom verejného vypočutia. Rektor univerzity v závere poďakoval predsedovi AS 

TU za aktivitu a rýchle riešenie.  

 

Bod 3 

 

 Pre neprítomnosť prorektorky pre vzdelávanie navrhol rektor univerzity členom KR TU 

vypustiť jej body z rokovania a odložiť ich na nasledujúce zasadnutie KR TU. Členovia KR TU 

s jeho návrhom súhlasili. Rektor univerzity preto odovzdal slovo prorektorovi pre vedeckú 

a umeleckú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“). 

 

Bod 4 

  

 Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o dôležitých termínoch v súvislosti 

s KEGA a VEGA projektami, ako aj s termínmi, dokedy sa podávajú ročné finančné správy a 

konečné správy ku grantom. Ďalej informoval členov KR TU, že sa obmenilo zloženie 

Vedeckej rady TU, kde  boli doplnení niektorí členovia. Ako prorektor pre vedu konštatoval, 

vďaka tomuto doplneniu je VR TU funkčným orgánom. V závere doplnil informáciu, že boli 

priznané koncoročné odmeny za grantovú a publikačnú činnosť.  

 

Bod 5 

 

5.1  

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“) informoval 

členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Vypracovanie projektovej dokumentácie pre 

rozšírenie a modernizácia Univerzitnej knižnice TU. Ako uviedol, aktuálne je vypísaná súťaž 

na dodávateľa projektovej dokumentácie s predpokladom, že projekt Univerzitný klaster 

Trnava, z ktorého sú na to vyčlenené finančné prostriedky, bude predĺžený do júna 2023. Zatiaľ 

túto informáciu nemá potvrdenú písomne, no mala by byť schválená. Prorektor pre rozvoj 

dodal, že pri vypracovávaní dokumentácie univerzitu zdržala zmena územného plánu, inak sa 

na projekte plynule pracuje. KR TU prijalo uznesenie: 
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UZNESENIE KR TU 7/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2022 – 

Vypracovanie projektovej dokumentácie pre rozšírenie a modernizácia Univerzitnej 

knižnice TU. 

Z: prof. Majdan 

 

5.2 

 Prorektor pre rozvoj informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Implementovať prepojenie spisovej služby a podateľne s portálom verejnej správy 

(Slovensko.sk) na TU. Ako uviedol, na tejto úlohe sa pracuje a taktiež sú na jej realizáciu 

vyčlenené finančné prostriedky z projektu Univerzitného klastra Trnava, ktorý by mal byť 

predĺžený až do júna 2023. Prorektor pre rozvoj doplnil, že univerzita je v procese nastavenia 

služieb, ktoré budú súčasťou vypísania súťaže na verejné obstarávanie začiatkom 

nasledujúceho kalendárneho roka. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 8/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2022 – 

Implementovať prepojenie spisovej služby a podateľne s portálom verejnej správy 

(Slovensko.sk) na TU. 

Z: prof. Majdan 

 

5.3 

 Prorektor pre rozvoj informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - V 

súlade s plánom obnovy hardvérových zariadení na rok 2020 a s finančným limitom vo Fonde 

informačnej štruktúry a služieb realizovať výmenu morálne zastaralej a opotrebovanej techniky 

v serverovniach TU. Ako upresnil, vymieňajú sa  zastaralé a opotrebované techniky a oddelenie 

CIS postupuje podľa vypracovaného dlhodobého plánu a podľa toho, koľko finančných 

prostriedkov je k dispozícii. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 9/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2022 – V 

súlade s plánom obnovy hardvérových zariadení na rok 2020 a s finančným limitom vo 

Fonde informačnej štruktúry a služieb realizovať výmenu morálne zastaralej a 

opotrebovanej techniky v serverovniach TU. 

Z: prof. Majdan 

 

5.4 

 Prorektor pre rozvoj informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 -

Preskúmať podmienky spracúvania údajov o absolventoch  univerzity v súlade so zákonom o 

VŠ, Naradením GDPR a preveriť technické a finančné možnosti vytvorenia nového modulu 

v MAIS. Prorektor pre rozvoj doplnil, že k tejto úlohe sa zatiaľ univerzite nepodarilo 

vypracovať riešenie, ale ďalej sa na nej pracuje. Ak by táto úloha nabrala na dôležitosti, bude 

sa univerzita zaoberať riešením prioritnejšie.  KR TU prijalo uznesenie: 
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UZNESENIE KR TU 10/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2022 – 

Preskúmať podmienky spracúvania údajov o absolventoch  univerzity v súlade so 

zákonom o VŠ, Naradením GDPR a preveriť technické a finančné možnosti vytvorenia 

nového modulu v MAIS. 

Z: prof. Majdan 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj: 

-  o výmene zariadení k wifi pripojeniu v budove rektorátu, v budove FZaSP a budove PF, 

- o výzve z ministerstva školstva z plánu obnovy, kde boli niektoré požiadavky ministerstva 

školstva preformulované a naša univerzita by sa do týchto požiadaviek teoreticky zmestila, no 

poukázal na to, že projekt stojí aj na projektoch partnerskej univerzity UCM. 

 

Bod 6 

 

 Pretože na rokovaní nebol prítomný prorektor pre vonkajšie vzťahy, no členom KR TU 

zaslal hodnotenie úloh z ročného plánu úloh 2022 elektronicky, vzal si pri jeho bode slovo 

rektor univerzity, ktorý o ich plnení členov KR TU informoval. 

 

6.1 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

ERASMUS+ mobility - prichádzajúce a odchádzajúce mobility pre program KA103 a KA107. 

Ako uviedol, napriek pandemickým rokom univerzita plní plán, dokonca ho prekračuje. 

Aktuálne je v polovici trvania projektu KA131 – 2021, kde už univerzita splnila plán mobilít. 

Národná agentúra otvorila možnosť navýšenia grantu za projekt KA131 – 2021, v súvislosti 

s čím univerzita požiadala o navýšenie a bolo jej vyhovené. Výšku navýšeného grantu poskytol 

rektor univerzity v priloženej tabuľke, ktorú vypracoval prorektor pre vonkajšie vzťahy. 

Tabuľka zároveň poskytla prehľad realizovaných mobilít za projekty KA131 aj KA171 a 

spracovaných finančných transakcií vrátane plánu na projekt 2022. Projekty trvajú 36 

mesiacov, preto univerzita stále dočerpáva financie z grantu za rok 2021. Projekty KA171 sa 

realizujú na Trnavskej univerzite od roku 2017, na obdobie 2021 výzva nebola kvôli pandémii 

otvorená. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 11/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 – 

ERASMUS+ mobility - prichádzajúce a odchádzajúce mobility pre program KA103 a 

KA107. 

Z: prof. Lichner 

 

6.2 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 -  

Digitalizácia programu ERASMUS+ - prechod na online Learning agreements. Univerzita už 

prešla na digitálne podpisovanie Learning agreements a v súčasnej dobe sa ich touto formu 

podpisuje približne tretina. Nie všetky partnerské univerzity prešli na digitalizované Learning 
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agreements a preto je možné ich do konca roku 2022 uzatvárať papierovo. Univerzita zároveň 

aktívne využíva program Erasmus dashboard, ktorý je ale komplikovaný a neprehľadný. Všetky 

väčšie univerzity majú vyvinuté tzv. „In house systémy“, ktoré sú prepojené s Erasmom 

dashboard, kde by bola privítaná spoluprácu s oddelením CIS a práca so systémom, ktorý by 

bol prepojený s dashboardom, ide však o väčšiu finančnú investíciu aj kvôli ročným 

aktualizáciám. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 12/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 – 

Digitalizácia programu ERASMUS+ - prechod na online Learning agreements. 

Z: prof. Lichner 

 

6.3  

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 -  

Obnovovanie bilaterálnych zmlúv a aktívne vyhľadávanie nových partnerov (príprava cca 50-

80 zmlúv). V priebehu rokov 2021 – 2022 univerzita obnovila približne 90 zmlúv, proces však 

stále nie je ukončený, pretože nie všetky zahraničné univerzity sú schopné podpisovať zmluvy 

elektronicky. Európska komisia preto povolila realizovať mobility v akademickom roku 

2022/2023 na základe mailom potvrdených spoluprác. Niektoré univerzity s našou univerzitou 

ukončili spoluprácu kvôli nereprocite. Rektor univerzity z informácií od prorektora pre 

vonkajšie vzťahy konkretizoval, koľko bilaterálnych zmlúv  a nových partnerov sa podarilo 

realizovať jednotlivým fakultám vďaka ich aktívnemu prístupu. Oddelenie pre vonkajšie 

vzťahy sa pokúšalo o nadviazanie spolupráce na základe podnetu študentov s univerzitami 

v Portugalsku a Dánsku, ale pokiaľ neexistuje osobný kontakt cez príslušnú fakultu, nedostane 

sa univerzite na ich žiadosť spätná väzba. Prorektor pre vonkajšie vzťahy adresoval dekanom 

žiadosť, aby si fakulty vytipovali univerzity na spoluprácu, pretože vedia lepšie posúdiť, či sú 

vhodné pre našich študentov, ako oddelenie pre vonkajšie vzťahy. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 13/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 – 

Obnovovanie bilaterálnych zmlúv a aktívne vyhľadávanie nových partnerov (príprava 

cca 50-80 zmlúv). 

Z: prof. Lichner 

 

6.4 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022  - 

Zviditeľňovať vzdelávacie, výskumné, študentské, športové, kultúrne a duchovné aktivity 

prostredníctvom komunikačných kanálov TU. Ako uviedol, ide o dlhodobú úlohu, ktorej sa 

oddelenie pre marketing a PR venuje počas celého roka. Zameriava sa na dianie na univerzite, 

vedie aktívnu komunikáciu so študentmi a pedagógmi, pripravuje články, rozhovory, videá, 

podcasty, spolupracuje so Študentskou radou TU, s Univerzitným pastoračným centrom a iným 

organizáciami. Súčasťou je aj reprezentácia univerzity na veľtrhoch vzdelávania. Prorektor pre 

vonkajšie vzťahy poskytol členom KR TU aj štatistiku, ktorá ukázala, že bolo zverejnených 
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119 hlavných článkov a množstvo ďalších oznamov na webovej stránke univerzity. KR TU 

prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 14/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 – 

Zviditeľňovať vzdelávacie, výskumné, študentské, športové, kultúrne a duchovné aktivity 

prostredníctvom komunikačných kanálov TU. 

Z: prof. Lichner 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

- o propagovaní nového archeologického objavu aj inauguráciu dekana FF,  

- o inzercii „Kam po strednej škole“, ktorá vyjde v januári, a tiež o inzercii vo februárovej 

prílohe SME o vysokých školách, 

- o príprave novej univerzitnej brožúry, ktorá sa využije na veľtrhoch, 

- o veľkom záujme študentov z FF, najmä psychológie a politológie o Erasmus, no je problém 

s tým, kam týchto študentov umiestniť, pretože niektoré študijné odbory nemajú dostatok 

partnerských univerzít, 

- o získaní spolupráce v rámci politológie na Uniwersytet Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 

Warszawie,  

 

Bod 7 

 

7.1  

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom Dodatku č. 1 k Smernici 

rektora č. 13/2021 o zabezpečení stravovania zamestnancov Trnavskej univerzity v Trnave, 

ktorý zdôvodnila kvestorka univerzity ako jeho spracovateľka. Predmetný dodatok bol 

predložený na schválenie z dôvodu, že od 1. januára 2023 je povinnosť poskytovať 

zamestnancom príspevok na stravovanie prostredníctvom elektronických stravovacích kariet. 

Tie sa budú nabíjať určitým počtom kreditov, ktorý danému zamestnancovi za mesiac prináleží.  

Zároveň sa zo smernice vypustili niektoré články, ktoré pojednávali o konkrétnej výške 

a nominálnej hodnote obeda, vzhľadom k tomu, že sa táto výška, aj kvôli nárastu cien potravín 

neustále mení a aby sa pri každej tejto zmene nemuselo zasahovať do smernice. Pretože 

k predloženému materiálu neboli doručené žiadne pripomienky a ani žiadne neodzneli na 

rokovaní, dal rektor univerzity hlasovať o návrhu: 

 

UZNESENIE KR TU 15/31-12122022 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora č. 13/2021 o zabezpečení 

stravovania zamestnancov Trnavskej univerzity v Trnave v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:  

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
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Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

  

V závere bodu informovala kvestorka univerzity členov KR TU o metodike z ministerstva 

školstva a špecifikovala aj zmeny, ktoré prináša. Pozitívnou informáciu je, že ministerstvo 

školstva nekrátilo finančné prostriedky na mzdy o 27 miliónov tak, ako pôvodne avizovalo. 

Následne prechádzala konkrétne zmeny v metodike rozdeľovania rozpočtu, ktoré členom KR 

TU vysvetlila. Ako dodala, metodika reaguje na energetickú krízu, ale aj valorizáciu miezd 

v budúcom roku. Taktiež prináša zrušenie excelentných pracovísk, čo požadovali samotní 

kvestori univerzít. Zároveň sa zvýšil príspevok na ubytovaných študentov, ako aj príspevok na 

stravu, ide však o nepostačujúce zvýšenie, čo univerzita aj pripomienkovala. KR TU vzalo na 

vedomie informácie kvestorky univerzity.  

 

Bod 8 

 

8.1 

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2022 - Pokračovať v aktívnej účasti TU v rankingu U_Multirank podporovaného Európskou 

komisiou. Ako uviedla, v roku 2022 prebiehala deviata edícia U_Multirank, ktorá bola 

vyhodnotená v júli. Výsledky hodnotenia boli zverejnené na webovej stránke univerzity 

a taktiež o nich riaditeľka oddelenia informovala členov KR TU na zasadnutí KR TU. Nová 

edícia U_Multiranku bola na rok pozastavená a nezbierajú sa žiadne dáta. Čaká sa, či bude 

otvorená nová výzva na nasledujúci rok. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 16/31-12122022 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky pre kvalitu o plnení úlohy RPÚ 2022 – 

Pokračovať v aktívnej účasti TU v rankingu U_Multirank podporovaného Európskou 

komisiou. 

Z: PhDr. Krupová, PhD. 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

                  Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                  Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 
 


